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Abstract (en)
[origin: ES8407299A1] A wire cooling system for use in a wire drawing machine includes a capstan around the periphery of which is wound the wire
to be drawn, thereby forming a jacket. A plurality of ports are formed in the capstan and open onto the periphery thereof. Cooling liquid is supplied
to a first port and thereby passes through a space of the periphery of the capstan and the turns of the wire forming the jacket, thus cooling the wire.
Compressed gas is supplied to a second port, thereby draining and recovering the cooling liquid. Compressed gas is supplied to a third port spaced
axially of the first port, thereby controlling the circulation of the cooling liquid through the space.

Abstract (fr)
Dispositif de refroidissement de fil pour machine a tréfiler comportant un cabestan de traction du fil, passant dans une filiere, caractérisé en ce
qu'il consiste en une pluralité de fentes ou gorges (6, 9), pratiquées dans la paroi externe du cabestan, alimentées les unes (6) en liquide de
refroidissement et servant a amener ce liquide au contact du fil qui s'enroule sur le cabestan et dont les spires (4a) jointives, forment un chemisage
externe au cabestan dans lequel circule le liquide de refroidissement; les autres (9) alimentées en air sous pression destiné a la reprise et a
I'évacuation du liquide de refroidissement.
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